
 

Instagram  :  ramazanceylan.elt       For more documents, Facebook group for teachers : ramazanceylan.elt         

2019-2020 EDUCATIONAL YEAR, IMPORTANT SUBJECTS                                           

             OF UNIT 8 FOR 7TH GRADE STUDENTS. 
 

 

Sevgili gençler , bu ünitede sadece bir yeni konu var ; MAY (e bilmek – ihtimal anlamında)  

Bunun haricinde daha önce de anlattığım  4 konu var. CAN ( e- bilmek – a bilmek ), 

 SHOULD ( - meli ,-malı ), Simple Present Tense ( Geniş zaman ) ve ‘Simple past tense  

( Geçmiş zaman )’ Bu 4 konuyu çok kısa, özet şeklinde anlatacağım. Haydi başlayalım   

 

 
 

MAY ( -E BİLİR, -A BİLİR. CÜMLEYE İHTİMAL ANLAMI KATAR. ) 

 May cümleye bir seyin olma ihtimali anlamı katar. Ayrıca ricalarda MAY kullanılır. 

 I may go to cinema this afternoon.           ( Bu öğleden sonra sinemaya gidebilirim. ) 

 May I take the chair ?                              ( Sandalyeyi alabilir miyim ?) 

 He may lose .                                             ( O kaybedebilir. )  

 May I sit next to you ?                             ( Yanınıza oturabilir miyim ? ) 

 Kids may be scared by these movies.        ( Çocuklar bu filmlerden korkabilir.  ) 

 It may rain after midnight.                       ( Gece yarısından sonra yağmur yağabilir. ) 

SHOULD  ( -MELİ , -MALI , YAPMALI , ETMELİ ) 
 

 Should cümleye zorunluluk anlamı katar. ‘Yapsan iyi olur’ anlamı da katabilir. 
 

 All of the people should stay at home to protect from Coronavirus . 

( Tüm insanlar Korona virüsünden korunmak için evde kalmalı.  ) 
 

 We should plant trees.                                      ( Biz ağaç dikmeliyiz. ) 

 People should save water.                                  ( İnsanlar suyu tasarruf etmeli. ) 
 

 Cümlede ‘Should not’ ya da ‘Shouldn’t’  olursa , ‘yapmamalı , etmemeli’ anlamı oluşur. 
 

 People shouldn’t kill animals.                              ( İnsanlar hayvanları öldürmemeli.) 

 We shouldn’t pollute the water.                        ( Biz suyu kirletmemeliyiz. ) 
 

 Soru cümlesinde ‘Should’ cümlenin başına gelir. Soru kelimesi , Should’dan önce kullanılır. 

 How should we study ?                                        ( Nasıl ders çalışsak iyi olur ? ) 

 What should we do to protect environment ?     ( Çevreyi korumak için ne yapmalıyız ? ) 
 
 

CAN  ( E- BİLMEK , A- BİLMEK , YAPABİLMEK , EDEBİLMEK ) 
 

 Can cümleye ‘yapabilmek , edebilmek ‘ anlamı katar. Can’t ya da Can not  ‘yapamamak,  

edememek’  anlamına gelir. 
 

 We can live in peace.                                        ( Huzur içinde yaşayabiliriz. ) 
 

 We can stay away from illnesses                      ( Hastalıklardan uzak durabiliriz. ) 
  

 I can speak three languages.                            ( Üç dil konuşabilirim. ) 
 

 What can I do for you ?                                   ( Senin için ne yapabilirim? ) 
 

 Can you love me ?                                              ( Beni sevebilir misin ? ) 
 

 I can’t live without you.                                    ( Sensiz yaşayamam ben.) 

 A virus can’t live on clean places.                      ( Bir virüs temiz yerlerde yaşayamaz.)              
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SIMPLE PRESENT TENSE  ( GENİŞ ZAMAN  )  
 

 Geniş zaman, her zaman yaptığımız aktiviteleri anlatmak için kullanılır.   

 Geniş  zamanda olumlu cümlede fiile hiçbir ek gelmez. Yani fiil yalın haldedir. 
 

 I drink orange juice every night.                ( Her gece portakal suyu içerim.) 
 

 They like watching science fiction movies. ( Onlar bilim kurgu filmlerini izlemeyi sever.) 
 

 Uğur and Ayşe always meet after school.  ( Uğur ve Ayşe daima okuldan sonra buluşur.) 
 

 Olumlu cümlede bir istisna vardır. Sadece 3. TEKİL şahıslarla OLUMLU cümle yaparken 

fiile   ‘ –s , -es  ya da  – ies ‘  eklerinden biri gelir. 
 

 He walks  every day.                           ( O her gün yürür. ) 
 

 She goes jogging every morning.        ( O her sabah tempolu koşuya gider.) 

 Ahmet studies hard.                           ( Ahmet sıkı çalışır. ) 
 

 Soru ve olumsuz cümle yapılırken cümlede mutlaka ‘ Do ya da  Does ’ kullanılır.  

 Soru cümlesinde DO ve DOES cümlenin başına gelir. Olumsuz ve soru cümlelerinde fiil HER 

ZAMAN yalın haldedir.               Do not = don’t                     Does not = Doesn’t 
 

 I don’t get up late at the weekend.       ( Ben hafta sonları geç uyanmam. ) 

 Do you play chess ?                               ( Satranç oynar  mısın ? ) 

 People do not like losing money.             ( İnsanlar para kaybetmekten hoşlanmaz.) 

 Does she do cleaning regularly ?            ( O, düzenli bir şekilde temizlik yapar mı ?  ) 
Never : Asla   Seldom : Nadiren   Sometimes : Bazen   Often : Sık sık   Usually : Genellikle   Always : Daima. 
 

SIMPLE PAST TENSE ( GEÇMİŞ ZAMAN ) 
 

 Geçmiş zamanda düzenli fiillerle olumlu cümle yaparken fiilin sonuna  ‘d , ed ya da ied ‘ 

eklerinden biri gelir. 
 

Walk – walked Play – played Clean – cleaned Look – looked Love – loved 

Live - lived Move - moved Cry – cried  Study – studied Try - tried 
 

 I watched a horror movie yesterday .           ( Dün bir korku filmi izledim .) 

 She cleaned the house this morning.             ( O, bu sabah evi temizledi. ) 

 Emre studied a lot for the exam last night.   ( Emre geçen gece sınav için çok çalıştı.) 
 

 Düzensiz fiillerle olumlu cümle yapılırken fiilin 2. hali kullanılır. 
 

See – saw  Go - went Come - came Drink - drank Grow - grew 

Fly - flew Buy – bought Speak - spoke Write - wrote Have - had 
 

 I saw you yesterday.                       ( Dün seni gördüm. ) 

 Ali went to party last week.            ( Ali geçen hafta partiye gitti.) 

 I grew up in Diyarbakır.                  ( Ben Diyarbakır’da büyüdüm.) 
 

 Geçmiş zamanda olumsuz ve soru cümlesi yaparken cümlede mutlaka yardımcı fill  ‘ Did ’ 

bulunur ve fille hiç bir ek gelmez. Fiil değişmez  
 
 

 I did not see you at school.                             ( Seni okulda görmedim. ) 

 Did you find the keys ?                                   ( Anahtarları buldun mu ? ) 

 We did not watch Güldür Güldür last week .   ( Geçen hafta Güldür Güldür’ü izlemedik.) 

 Why did you call me ?                                     ( Beni neden aradın ? ) 

 Einstein didn’t like the school.                        ( Einstein okulu sevmedi.) 

 

did not   =    didn’t 
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